
Zaskrbljeni smo
za našo in
jugoslovansko
usodo

Na žalost se s stanjem ne moremo prav nič
pohvaliti. Lanismo bili prepričani, da se bodo
stvari spremenile na bolje. Zgodilo pa se je
nasprotno, zadeve so se poslabšale in kriza se
je še poglobila. Zaradi tega smo bord resno
zaskrbljeni za nadaljnji razvoj, za našo usodo
in usodo Jugoslavije.

Sprašujemo se, kako kljub brezštevilnim
sklepom in zaključkom najvišjih organov drža-
ve in političnih organizacij, da je treba z dose-
danjim načinom gospodarjenja prekiniti, se ne
zgodi ničesar, kar bi kazalo na izboljšanje
situacije. Vse kaže, da so pritiski tistih, ki
hočejo še naprej zajemati iz skupnega kotla
večkotpajimpodelupripada, takomočni, da
so vsi ukrepi prilagojeni le tem. Prehod na
tržno gospodarstvo bo težak.

Borci menimo, da je sktajni čas da ZIS
upošteva mnenja in predloge naših eminent-
nih ekonomistov in da podvzame ukrepe za
uvedbo tržnega gospodarstva.

Borci budno spremljamo razne polemike
okoli vseh kriznih problemov, se do njih opre-
deljujemo in v stremljenjih, da se stvari izbolj-
šajo dajemo podporo tistim aktivistom, ki naj
bi stvari izboljšale. Tako smo se opredeljevali

tudi do ustavnih vprašanj. Spremembe ustave
naj zagotove samoupravno organiziranost go-
spodarskega in družbenega življenja na nače-
lih A VNOJA. V razpravi smo se opredelili za
tiste spremembe ustave, ki bodo: omogočile
hitrejši razvoj proizvajalnih sil in socialistične
samoupravne odnose, hitrejše uveljavljanje
združenega dela, uveljavljanje ekonotnskih
zakomtosti, omejitev normativizma, učinkovi-
to delovanje političnega sistema, enakoprav-
nost narodov in odgovornost za lasten razvoj
in razvoj Jugoslavije.

Borci odklanjamo neobjektivno, tendenci-
ozno in žaljivo pisanje o JLA zlasti v Mladini.

Menimo pa, da se mora tudi JLA bolj od-
preti in na postavljene odprte probleme dati
jasne in argumentirane odgovore. Avtoriteta
se pridobiva le z resničnimi argumenti, ne pa
z napadom, da je vsako bolj kritično pisanje
o JLA že napad na Socialistični sistem in
temelje Jugoslavije.

V materialnem pogledu borci delimo usodo
vseh upokojencev. Res je, da se pokojnine
sprotno prilagajajo oz. povečujejo, ampak cen
nikakor ne dosegajo. V tem pogledu nastopa
vedno večji razkorak, pa tudi sredstva, ki jih
namenja občina, čeprav niso majhna, so tela-
tivno vedno manjša. Če je nekdo pred leti
dobil kot zimsko pomoč sredstev 1 tono pre-
moga in 1 m3 drv, sedaj ne dobi niti za tono
pretnoga. Polna pokojnina borca ne zadostuje
za vzdrževanje borca v dotnu za starejše obča-
ne v zdraviliškem oddelku.
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